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Protokoll nr 5 2021

Rådet för funktionshinderfrågor

Närvarande:
Stefan Fagerström, Carola Gioti, Oscar Erlandsson, Ragnar Helin, Maria 
Klemets Hellberg, Hilde Wennsten, Lina Hedlund

Frånvarande: Pelle Westerlund, Rikard Friberg

Tidpunkt:
Kl. 15:30-17:00

Plats:
Digitalt möte via Skype

Sammanträdet öppnas
Ordförande förklarar sammanträdet öppnat.

Val av justerare
Ragnar Helin

Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

Anmälan av föregående protokoll
Läggs till handlingarna.
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Rådet för funktionshinderfrågor

Ärenden till stadsdelsnämnden den 27 maj

7. Tertialrapport 1. Förvaltningen informerar att Södermalm 
prognosticerar en budget i balans för året. Pandemin påverkar i viss 
mån möjligheten att uppnå förväntat resultat, exempelvis när det 
gäller att träffa barn med funktionsnedsättning. 

Programmet för delaktighet. Rådet vill få en överblick hur utfallet 
ser ut för perioden. Förvaltningen återkommer i frågan.

Önskemål från rådet att brukare informeras om att ex. museum och 
annat börjar öppnas upp så att en kan planera olika aktiviteter. 

15. Medborgarförslag att utbilda alla medarbetare på inom 
socialtjänsten på Södermalm i neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar. Hur ser det ut inom förskolan med 
utbildningar inom området? Det finns möjlighet att bjuda in en 
representant från förkolenheten till Rådet under året.

20. Remiss av betänkande boende på (o)lika villkor. Rådet ställer 
frågan om vilka konsekvenser förslaget skulle kunna få för staden 
och Södermalm. Det är svårt att i dag svara på utan att göra en 
analys av ett ekonomiskt utfall för stadsdelen

Program för delaktighet

 Stadsdelsnämnden har avsatt medel 2021 för att möjliggöra 
aktiviteter eller annat som rådet bedömer skulle ha betydelse för 
målgruppen utifrån påverkan pandemin haft för våra brukare. 
 

Hilde Wennsten, enhetschef för förvaltningens LSS-verksamheter 
deltar på rådet och berättar om olika aktiviteter som under 
pandemin genomförts i bl.a. förvaltningens gruppbostäder, som 
exempelvis soaré, cirkus och mycket annat.  Verksamheterna har 
även ordnat hemkörning av sy- och hantverksarbete för de som inte 
kunnat delta på sin dagliga verksamhet. Samtal och kontakter har 
skett via Skype när fysiska möten inte varit möjliga. Många 
aktiviteter har skett utomhus såsom skogs- och tipspromenader. 
Även datautbildningar har erbjudits. En träningsfilm har spelats in 
som är tillgänglig för alla, inriktad mot rörelse och avslappning. 
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Rådet för funktionshinderfrågor

- Stefan tipsar om  Funkis TV. 
https://www.youtube.com/channel/UCOKnTTUk53-
n97xMNpUuNjA

-  FUB har precis introducerat digital gympa:
-   Hemmagympa med FUB Sthlm. 

https://www.fubstockholm.se/aktiviteter/hemmagympa
Det går även att söka på Youtube och hitta bra information 
om olika aktiviteter

- Oscar poängterar vikten av att ge brukare tid för förberedelse 
och tydlig information av aktiviteter. 

- . Förvaltningen föreslår att ett förslag om aktiviteter tas fram 
och presenteras för rådet vid nästa möte för eventuellt beslut 
om att genomföra särskilda insatser under året.  Rådet ställer 
sig positiv till förslaget. Rådet ombeds även att återkoppla 
om de kommer på idéer för aktiviteter utifrån den extra 
satsning som nämnden gör. Stefan föreslår att kontakt kan tas 
med skärgårdsstiftelsen, som kan ordna olika aktiviteter.

- Förvaltningen föreslår rådet att genomföra verksamhetsbesök 
i förvaltningens gruppbostäder och dagliga verksamheter 
liksom att möjlighet att få ta del av utförarenhetens 
verksamhetsplaneringar och uppföljningar. Överenskommer 
att verksamhetsbesök planeras in under hösten och att 
enhetschef för LSS-verksamhet bjuds in regelbundet till rådet 
för att informera och att få inspel från medlemmarna i rådet. 

Vilka aktiviteter/indikatorer som är inlagda i förvaltningens/ 
enheternas VP för 2021 vill rådet sätta ett särskilt fokus på genom 
att lyfta på kommande rådsmöten Bordläggs till den 8 juni.

Upphandlingar och verksamhetsövergångar
Ingen ny information.

Information om inkomna handlingar

Utredning om råden för funktionshinderfrågor-hur kan 
delaktigheten och inflytandet stärkas?

https://www.youtube.com/channel/UCOKnTTUk53-n97xMNpUuNjA
https://www.youtube.com/channel/UCOKnTTUk53-n97xMNpUuNjA
https://www.fubstockholm.se/aktiviteter/hemmagympa
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Brev från Borgarrådssekreterare Helena Cullemo rörande 
elsparkcyklar.

Övriga frågor

S:t Julian priset, Tipsa om vinnare, sista dagen för tips är den 3 
oktober. 
https://www.esmaker.net/nx2/Public/regForm.aspx?pid=75d6d9e1-
b9e0-41b4-b6c6-a951c45f656a

FUB har fått information att man inte får fortsatta insatser, såsom 
exempelvis korttidsboende under Pandemi om den har varit vilande 
vilket är oroande.  De har nu kommit information om ett ärende på 
Södermalm. Förvaltningen återkopplar hur Södermalm förhåller sig 
till riktlinjerna.

Rådet undrar vilka generella regler som gäller för olika insatser 
inom LSS, Förvaltningen återkopplar på nästa möte.

Nästa sammanträde

8 juni

Sammanträdet avslutas 
Ordförande förklarar sammanträdet avslutat.

Stefan Fagerström Ragnar Helin
Ordförande Justerare

https://www.esmaker.net/nx2/Public/regForm.aspx?pid=75d6d9e1-b9e0-41b4-b6c6-a951c45f656a
https://www.esmaker.net/nx2/Public/regForm.aspx?pid=75d6d9e1-b9e0-41b4-b6c6-a951c45f656a
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